
                                                   Protokół nr XXXIX/ 2014 

 z obrad  Rady Gminy Raków 

z dnia 18.07.2014 

 

 Sesję rozpoczęto o godz. 9º° w lokalu Urzędu Gminy Raków /sala konferencyjna/. 

Obradom  przewodniczył Jerzy Nowak - Przewodniczący Rady, który otworzył sesję i powitał 

wszystkich obecnych. Z ogólnej liczby 14 radnych udział w obradach wzięło 13 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. W obradach Rady 

udział wzięli: Alina Siwonia – Wójt Gminy, Jadwiga Milewicz - Z-ca Wójta, Anna Pleban – 

Skarbnik, Krystyna Urbanowska – Sekretarz, sołtysi z terenu gminy Raków. Lista obecności 

sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 1 Otwierając obrady Rady Przewodniczący Jerzy Nowak stwierdził  quorum informując, 

że  zgodnie z listą obecności w obradach udział bierze 13 radnych, wobec czego Rada jest 

władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad. 2 Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad sesji, który zawiera 

następujące punkty: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Wójta Gminy Raków o podjętych działaniach między sesjami. 

5. Informacja Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów ze wspólnego  

                posiedzenia komisji. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raków na lata 2014-2025, 

b) zmian w budżecie gminy na 2014 rok, 

c) zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego w 

sprawie Cisowsko – Orłowińskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu. 

          7.  Wolne wnioski i zapytania. 

         8.  Zamknięcie obrad sesji. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad. Za opowiedziało się  

13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 



 

Ad. 3 W tym punkcie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zatwierdzenie protokołu 

z poprzednich sesji bez jego odczytania. W wyniku głosowania Protokół nr XXXVIII/2014 

 z dnia  27 czerwca 2014 br. z obrad  Rady Gminy został przyjęty.  

 

Ad. 4 Wójt Alina Siwonia przedstawiła informację o podjętych działaniach w okresie między 

sesjami,  informując, że:  

28.06.br. uczestnictwo w otwarciu nowej siedziby Starostwa Powiatowego w Kielcach, 

29.06.br festyn rodzinny zorganizowany przez dyrekcję  Szkoły Podstawowej w Szumsku, 

rodziców, Bibliotekę, Koło Gospodyń Wiejskich z Radostowa, 

30.06.br zgromadzenie związku w Rzędowie w spotkaniu uczestniczyła sekretarz Krystyna 

Urbanowska  

30.06. br. wręczenie przez Lokalną Organizację Turystyczną Staszów nagrody ,,Złotej 

Borówki” za 2013 rok za najlepszą imprezę, na najlepsze gospodarstwo agroturystyczne, 

02.07.br. spotkanie z mieszkańcami Głuchow, Głuchów Lasy dot. budowy sieci 

wodociągowej,  

03.07.br. uczestnictwo w pogrzebie żony pana Krzysztofa Karspa Nadleśniczego 

Nadleśnictwa Wola Łagowska,  

11.07.br. udział w uroczystym otwarcie regionalnej instalacji przetwarzania odpadów 

komunalnych Rzędów, 

13.07.br. przegląd kapel ludowych i konkurs na potrawę tradycyjną w Nowej Słupi. Koło 

Gospodyń Wiejskich z Nowej Huty zajęło pierwsze miejsce za potrawę barszcz na zycynce. 

 

W dalszej części dyskusji Wójt poinformowała, że odebrano zadanie w Życinach 

niebawem będzie płatność faktury. 

 

Awaria stacji Trafo w Ociesękach zasilenia ujęcia wody. Wójt zaznaczyła, że stacja 

trafo znajduje się na terenie dawnego zakładu. W związku z tym nie można jej przekazać  do 

Zakładu Energetycznego w Busku żeby na tym czuwał. Urządzenia są bardzo stare w związku 

z tym często się psuja. Trzeba czynić starania aby wybudować własną stację czy wspólnie 

porozumieć się z Zakładem Energetycznym. 

 

Następnie  Wójt poinformowała o sporym wydatku jakim jest remont transformatora 

w Lipinach.  



 

Dożynki Powiatowe w Bielinach  odbędą się 31 sierpnia. br. Zarząd Powiatu 

zaproponował aby wytypować kandydata na Starostę dożynek. Padła propozycja kandydatury 

p. Stanisława Pociejowskiego z Szumska Kol. Rolnika, który w zeszłym roku wielokrotnie 

został odznaczony. Pan Pociejowski przyjął propozycję będzie starostą dożynek wspólnie z p. 

Starościną Elżbietą Bozowską z gminy Bieliny. 

 

Następnie Wójt poinformowała, że jest uchwał Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego o przekazaniu dotacji w wysokości 90 tyś na koncepcję obwodnicy 

Ociesęk. 

 

 Została zapłacona pierwsza faktura w tym roku za obszar rewitalizacja rynku w 

wysokości niespełna 2.500,00 zł. 

 

 20 lipca br. w Ociesękach odbędzie się 70 lecie Akcji Burza. Gmina Raków 

organizujemy to wspólnie z Ochotniczą Strażą w Ociesękach. Wójt zaprasza chętne osoby na 

uroczystość. 

 

 

Ad. 5 Informację ze wspólnego posiedzenia Komisji Spraw Społecznych, Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Rozwoju Gospodarczego, Komisji Budżetu i Finansów przedstawił Karol 

Olsiński informując, że członkowie komisji zapoznali się z przedłożonymi materiałami, które 

zostały szczegółowo omówione i pozytywnie zaopiniowane.  

 

Ad. 6 Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania uchwały w sprawie 

 

a) w sprawie: zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raków na lata 2014-2025, 

 uchwałę poddano pod głosowanie za 13, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr 

XXXIX/247/2014r. została podjęta jednogłośnie stanowi załącznik nr 3 do protokołu, 

 

b) w sprawie: zmian w budżecie gminy na 2014 rok,  uchwałę poddano pod głosowanie za 13, 

przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXXIX/248/2014r. została podjęta jednogłośnie 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu, 

 



c) w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

w sprawie Cisowsko – Orłowińskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu, uchwałę 

poddano pod głosowanie za 11, przeciw 1, wstrzymujących 1 . Uchwała Nr XXXIX/249/2014r. 

została podjęta jednogłośnie stanowi załącznik nr 5 do protokołu, 

 

 

 

Ad. 7 Wolne wnioski   

  

W wolnych wnioskach swoją refleksją podzielił się Radny Mieczysław Okólski 

informując, że wyglądając przez oko po 23.00 widzi pięknie oświetlone rondo i drogi 

dojazdowe do obwodnicy, natomiast mieszkańcy toną w ciemnościach. Zdaniem p. 

Okólskiego jest to upokarzające nie są to  wielkie oszczędności, które zburzyły by budżet. 

 

Radny Stanisław Nyk dopytał czy faktycznie inwestycja w Życinach jest już 

zakończona jak również zapytał o datę  zebranie wiejskie w Życinach. 

 

Radna Sylwia Przetak przypomniała o zagospodarowaniu źródełku w Chańczy, które 

jest bardzo zarośnięte jest trudny dostęp do niego  a latem bardzo dużo osób korzysta z ujęcia 

wody pitnej. 

 

Radny Mirosław Ambroziński zapytał kiedy nastąpi oddanie wodociągu w Woli 

Wąkopnej. 

 

Radny Zbigniew Feldman dopytał p. Wójt o zajęciu stanowiska w sprawie 

przedłużenia MKS z Łagowa do Rakowa. Poprosił również o wykoszenie poboczy w 

Rembowie. 

 

Sołtys z Barda p. Wioletta Sieczka zgłosiła uszkodzony mostek na rzece z Zalesie do 

Barda. 

 

Do wniosków, uwag ustosunkowała się Wójt informując, że uwagę p. Mieczysława 

Okólskiego traktuje jako uwagę bez komentarza. 

 



Odnośnie pytania p. Stanisława Nyka poinformowała, że pracują jeszcze pracownicy 

Urzędu ponieważ zostały jeszcze drobne prace do wykonania wyrównanie tereny, wycięcie 

zakrzaczeni. Firma zadanie zakończyła złożyła fakturę o zapłatę. 

 

 Co do zebrania data będzie wspólnie ustalona. 

 

 W Aktualnościach Kwartalnych  zamieszczony został artykuł mówiący o tym, że 

obiekt w Życinach jest obiektem publicznym. Celem zamieszczonego artykułu było 

wyjaśnienie  mieszkańcom, że obieg jest własnością publiczną. 

 

Jeżeli chodzi o źródełko p. Wójt rozpozna temat i zobaczy co może w tym temacie 

pomóc. 

 

Natomiast jeżeli chodzi o wodociąg w momocie kiedy firma złoży powykonawczą 

dokumentację to wtedy będzie oficjalne otwarcie do tego czasu nie można korzystać z 

wodociągu bo musi być wykonane badanie wody prze Sanepid. 

 

Następnie Wójt odniosła się do przedłużeniu kursi MPK z Łagowa do Rakowa 

informując, że nie ma żadnej zwrotnej informacji w tym temacie. Jest to kwestia 

dofinansowania zadania w momencie kiedy będzie informacja zainteresuje się sprawą. 

 

Most w Bardzie musimy sami naprawić obecny musi zostać zdemontowany, 

rozebrany. W najbliższym czasie zostanie wykonany. 

 

Ad. 8 Przewodniczący Jerzy Nowak podziękował za udział w obradach sesji i dokonał 

zamknięcia obrad sesji godz. 9.30 

 

Na tym protokołowanie zakończono 

Protokolant: Grażyna Grosicka 

                                                                                                              

 

Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                                      Jerzy Nowak 

 



 


